



NOTIS SEBUT HARGA

HOSPITAL SULTANAH AMINAH JOHOR BAHRU

Pelawaan adalah dibuat kepada **pembekal bumiputera** yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia dalam kod bidang berkaitan bagi sebutharga berikut:

BIL	NO SEBUTHARGA	KOD BIDANG	TAJUK SEBUTHARGA
1.	SH/HSAJB/PENGURUSAN/ GERAI A/2022/LQ	221506	PENYEWAAN RUANG BANGUNAN (PREMIS DEMIS) DI HSAJB BAGI TUJUAN RUANG PERNIAGAAN (GERAI A) BANGUNAN INDUK, HOSPITAL SULTANAH AMINAH JOHOR BAHRU BAGI TEMPOH TIGA (3) TAHUN

Notis iklan ini adalah bagi tempoh **12.01.2022 hingga 20.01.2022**.

Borang Sebutharga (**LAMPIRAN Q**) boleh diperolehi semasa lawatan tapak pada 17.01.2022 (Isnin). Pihak pembekal dikehendaki membawa **Sijil Perakuan Pendaftaran Bumiputera, Sijil Kementerian Kewangan YANG ASAL** serta salinan semasa mendapatkan Borang Sebutharga sewaktu **LAWATAN TAPAK**.

KEHADIRAN LAWATAN TAPAK ADALAH DIWAJIBKAN

1. SH/HSAJB/PENGURUSAN/GERAI A/2022/LQ

TARIKH : 17 Januari 2022 (Isnin)

MASA : 11.00 pagi

TEMPAT : Lobi Bangunan Induk, Hsajb

Borang sebutharga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dan menulis **nombor sebutharga** di penjurong atas kanan sampul surat sebelum dimasukkan ke dalam peti Sebutharga di **Seksyen Perolehan, Bangunan Akasia, Hospital Sultanah Aminah, 80100 Johor Bahru** pada tarikh sebutharga ditutup. **Jabatan tidak akan bertanggungjawab ke atas sebutharga yang dihantar melalui pos.**

PERINGATAN : Dokumen tawaran sebutharga yang dihantar melalui pos/pos laju/berdaftar dan tidak dimasukkan ke dalam peti Sebutharga tidak akan diambilkira di dalam senarai tawaran sebutharga.

Sekiranya tuan/wakil/keluarga/syarikat sedang menjalankan kontrak perniagaan premis demis yang sedang berkuatkuasa di fasiliti HSAJB pada ketika ini permohonan tuan /puan tidak dipertimbangkan

Tarikh tutup sebutharga ini ialah pada **20 Januari 2022 (Khamis) jam 12.00 tengah hari**. Tawaran yang lewat diterima dari tarikh dan waktu yang ditetapkan akan ditolak.

Iklan ini juga boleh diakses melalui laman web hsajb.moh.gov.my

Sebarang pertanyaan sila hubungi **Pn. Syazwani binti Mohd Salim** di talian **07-2257000 samb. 2816**

*****DOKUMEN SEBUTHARGA HANYA AKAN DIBERIKAN
KEPADA SYARIKAT YANG MENGHADIRI LAWATAN TAPAK SAHAJA.**